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استاندار آذربایجان شرقی:

اتاق بازرگانی و بخش خصوصی پیشرو تحقق پروژههای مهم صنعتی استان هستند

استاندار آذربایجان شرقی بر پیگیری تحقق مگاپروژههای صنعتی و توسعه ارتباطات با کشورهای همسایه از سوی

مسئولان دستگاههای اجرایی و فعالان اقتصادی استان تأکید کرد و گفت: پیشرو تحقق این مهم، اتاق بازرگانی و بخش

خصوصی است.

دکتر محمدرضا پورمحمدی در شصت و هشتمین جلسه شورای گفت وگوی دولت و بخش خصوصی آذربایجان شرقی، با اشاره به سفر اخیر وزیر صنعت، معدن و تجارت به

استان، گفت: مقرر شد روند اجرای مصوبات و توافقات صورت گرفته در این سفر بعد از یک ماه از سوی وزارت صمت پیگیری شود که لازم است مسئولان امر در این خصوص

اهتمام جدی داشته باشند.

وی افزود: ایجاد خط تولید خودرو و تحقق پروژه های مربوط به صنعت مس و نفلین سینیت، مهم ترین پروژه های مصوب در این سفر بودند که این سه پروژه مهم باید از سوی

مسئولان دولتی مربوط و فعالان بخش خصوصی مورد پیگیری قرار گیرند.

پورمحمدی همچنین با اشاره به سپردن مسئولیت توسعه ارتباطات تجاری با کشورهای همسایه به استان آذربایجان شرقی، گفت: توسعه همکاری های منطقه ای جزو اولویت

های استان است و باید از این فرصتی که در اختیار استان قرار گرفته است استفاده کنیم.

استاندار آذربایجان شرقی در ادامه از همراهی دستگاه قضایی با بخش صنعت و تولید استان قدردانی کرد و گفت: در سایه این همراهی و اهتمام سایر دستگاه های مسئول و

بخش خصوصی، آذربایجان شرقی در مسیر توسعه قرار گرفته و روند پیشرفت استان به رغم تمام مشکلات متوقف نشده است.

وی خاطرنشان کرد: بعد از همه گیری کرونا و مشکلات ناشی از آن، همراهی و تعامل بخش های مختلف موجب شده است که شاهد کمترین عارضه در بخش های تولیدی و

صنعتی استان باشیم و تمام نیازها برای این شرایط پیش بینی شده است.

پورمحمدی گفت: خوشبختانه روند بیماری کرونا نیز رو به بهبود و در حال مدیریت است و در صورتی که وضعیت جامعه، عادی انگاری نشود امیدوار به ریشه کن شدن بیماری

هستیم.

استاندار آذربایجان شرقی در بخش دیگری از این جلسه به مشکل کمبود برق در کشور اشاره کرد و گفت: تا حدودی این مشکل رفع شده و پیشنهادهایی که در این زمینه به وزارت

نیرو داده بودیم مورد موافقت قرار گرفته است.

پورمحمدی افزود: مسأله اصلی درخصوص فعالیت نیروگاه ها، تأمین سوخت است که این موضوع نیز از طریق وزارت نفت در حال پیگیری است.

وی خاطرنشان کرد: در حال حاضر قطعی برنامه ریزی شده برق در استان نداریم و در صورت ضرورت و نیاز برای قطع برق صنایع و واحدهای تولیدی، باید اطلاع رسانی لازم قبل از

قطعی صورت گیرد.

در این جلسه موضوعات مختلفی از جمله قطعی برق واحدهای تولیدی، شیوه نامه عرضه و تقاضا در صنعت فولاد، نحوه محاسبه مالیات بر تراکنش های بانکی فعالان اقتصادی،

مشکل ثبت تعاونی های تأمین و تشکیل دادگاه های تجاری در راستای قانون بهبود محیط کسب وکار بررسی و تصمیمات لازم اتخاذ شد.
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